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	  Jaderné aktuality


	19.03.2009: Hyperion v Jablonci nad Nisou?Podle iDNES chce senátorka Soňa Paukrtová Hyperion Power Generation modul pro Jablonec nad Nisou. V Jablonci se totiž domácnosti bouří proti vysoké ceně tepla. "Tohle je jedna z možností, jak teplo vyrobit levněji. Navíc by město mělo i vlastní elektřinu." (och)

24.12.2008: PF 2009Redakce Pro Atom webu přeje šťastné a veselé Vánoce a mnoho úspěchů v roce následujícím. (lr)

14.11.2008: Další mimořádná situace v přenosové soustavěVe dnech 10.11.2008 a 11.11.2008 došlo k mimořádné situaci v naší přenosové soustavě. Vinu nesou opět větrníky z Německa. Více zde. (lr)

08.07.2008: Čína objednala 100 nových reaktorů od WestinghouseČína chce postavit 100 nových jaderných reaktorů AP1000 do roku 2020, více než dvakrát očekávaných čtyřiceti, říká nový šéf společnosti Westinghouse. Více zde, anglicky. (och)

07.07.2008: Biopaliva zdražila potraviny o 75 procent a způsobila kriziRozmach produkce biopaliv vedl ke zvýšení světových cen potravin až o 75 procent, a způsobil tak nynější globální potravinovou krizi. Uvádí se to 
podle britského listu Guardian v důvěrné zprávě Světové banky, založené na dosud nejpodrobnější analýze současné krize. Více Ekolist.cz. (och)





	
















 Ekolog vs. energetik

Vydáno dne 16. 01. 2014 (655 přečtení)


Co se stane, když se potká ekolog a energetik v knihovně?


Celý článek... |
Autor: P.J. |
Počet komentářů: 0 |
Přidat komentář |










 Zajistíme energii bez prolomení limitů?

Vydáno dne 27. 04. 2012 (2326 přečtení)


Před zveřejněním Státní energetické koncepce probíhá diskuze –
prolomit či neprolomit. Pokusíme se na tuto otázku odpovědět bez
ideologických nánosů pomoci simulačního modelu. Vyhodnotíme
vývoj energetických a ekonomických aspektů.


Celý článek... |
Autor: Mojmír Štěrba |
Počet komentářů: 2282 |
Přidat komentář |










 Regulace obnovitelných zdrojů – scénář S2040

Vydáno dne 02. 01. 2012 (3364 přečtení)


Při posuzování elektrizační soustavy se vychází ze zákona 180/2005 Sb O podpoře OZE. Podle zákona se vychází z povinnosti vykoupit jakékoliv množství energie OZE, z toho důvodu musí být odstavovány nebo aktivovány regulační bloky převážně uhelné. 
Novela zákona 211/2011 §23 Sb nařizuje pro zdroje OZE nad 100 kW instalovat prostředky pro dispečerské řízení instalované po roce 2000. V současné době není znám model, který by umožňoval zobrazit regulaci výkyvů v síti odpojováním nebo připojováním OZE. Předkládáme simulační model s možností regulace OZE s využitím právě uvedených prostředků pro dispečerské řízení OZE.


Celý článek... |
Autor: Mojmír Štěrba |
Počet komentářů: 2259 |
Přidat komentář |










 Elektřina bez Dukovan a bez dostavby – scénář S2040

Vydáno dne 27. 11. 2011 (2642 přečtení)


Přistoupíme na zvýšení podílu OZE v rozsahu žádostí o připojení k síti a budeme zkoumat jak to ovlivní elektrizační soustavu. Podle očekávání bychom měli ušetřit plyn. Jaká bude skutečnost budeme zjišťovat v tomto článku.


Celý článek... |
Autor: Mojmír Štěrba |
Počet komentářů: 110 |
Přidat komentář |










 Elektřina bez Dukovan a bez dostavby

Vydáno dne 04. 11. 2011 (2743 přečtení)


Brusel nepovolí dostavbu Temelína a zruší Dukovany, které neprojdou
testem. 
Je to jedna z možných variant, na kterou je
třeba se připravit. Pokusíme se tuto variantu modelovat a zjistit,
jaké jsou vyhlídky řešení v blízké budoucnosti 20 až 30 roků.


Celý článek... |
Autor: Mojmír Štěrba |
Počet komentářů: 121 |
Přidat komentář |










 Čistá energie - varianta dostavba

Vydáno dne 10. 10. 2011 (2733 přečtení)


Ve vzduchu visí otázka, jestli Brusel zruší Dukovany a nepovolí
dostavbu Temelína, nebo umožní renovaci bloků Dukovan a výstavbu
pátého bloku a dostavbu Temelína.
Budeme postupně
simulovat oba uvedené případy a další případy mezi tím,                   bez uhlí i s uhlím resp. zemním plynem plynem a eventuálně další možnosti, které nám přichystá EU. Ve hře je naše energetická soběstačnost.


Celý článek... |
Autor: Mojmír Štěrba |
Počet komentářů: 223 |
Přidat komentář |










 Čistá energie – optimum

Vydáno dne 09. 10. 2011 (1979 přečtení)


V minulém díle jsme zkoumali, jestli by uhlí mohlo být nahrazeno
OZE v rozsahu neuspokojených žádostí o připojení. Výsledkem
bylo, že tato konfigurace OZE nestačí pokrýt spotřebu 70
Twh
Provedli jsme navýšení podílu OZE tak aby to pokrylo
uvedenou spotřebu.


Celý článek... |
Autor: Mojmír Štěrba |
Počet komentářů: 65 |
Přidat komentář |










 Čistá energie – realita

Vydáno dne 22. 09. 2011 (2349 přečtení)


Jak by fungoval nebo nefungoval model OZE+JE s vyloučením uhlí a
plynu.
Použijeme nejnovější informace o reálné produkci VTE
a FVE na základě produkce celoplošně připojených zařízení k
6/2011 v ČR.


Celý článek... |
Autor: Mojmír Štěrba |
Počet komentářů: 89 |
Přidat komentář |










 Čistá energie

Vydáno dne 12. 09. 2011 (2343 přečtení)


Do technologie nazývané CCS (Carbon Capture & Storage), se už
investovaly miliardy dolarů a mají být investovány další a
výsledkem je několik pilotních projektů.
Zásadním řešením
by mohlo být – prostě CO2 neprodukovat. Jak to udělat je námětem
tohoto článku.


Celý článek... |
Autor: Mojmír Štěrba |
Počet komentářů: 104 |
Přidat komentář |










 Akumulace a regulace elektřiny pomoci vodíkových zásobníků

Vydáno dne 20. 07. 2011 (3960 přečtení)


Často se ozývá názor, že je možné regulovat a akumulovat elektrickou energii z přebytků OZE pomoci vodíkových zásobníků s následným generováním regulační energie. Nikdo ale neuvádí, kolik přebytků v různých obdobích roku vlastně může vzniknout v podmínkách ČR. Pokusíme se o to pomoci modelu, který by nám pomohl situaci přiblížit.


Celý článek... |
Autor: Mojmír Štěrba |
Počet komentářů: 357 |
Přidat komentář |
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	Co byste zvolili za nejpřijatelnější alternativu?

Prolomení těžebních limitů (zbourání Horního Jiřetína) (334 hl.)
 

Garance ceny pro nové bloky Temelína (70 Eur/MWh) (287 hl.)
 



Celkem hlasovalo: 621





	  Výměna odkazů
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Jihočeští taťkové











	  Nejčtenější články


	Havárie v jaderné elektrárně Černobyl
(03. 02. 2006, 67943x)
Spotřeba elektrické energie
(04. 03. 2006, 39576x)
Jaderné fóry
(01. 04. 2007, 37506x)
Obnovitelné zdroje energie neexistují!
(14. 02. 2006, 29206x)
BIOETANOL - naše naděje nebo past?
(07. 04. 2006, 28226x)
Černobyl - po 21,5 letech křížem kražem a co bude dále
(28. 10. 2007, 27107x)





	  Kde to vře!


	Zajistíme energii bez prolomení limitů?
27. 04. 2012
Počet komentářů: 2282
Regulace obnovitelných zdrojů – scénář S2040
02. 01. 2012
Počet komentářů: 2259
PERMAKULTURA – příběh jedné komunity
16. 02. 2007
Počet komentářů: 1294
Fotovoltaika - kšeft, za který všichni zaplatíme
22. 02. 2009
Počet komentářů: 1063
Potěmkinovské šílenství s obnovitelnými zdroji
02. 04. 2008
Počet komentářů: 731
BIOETANOL - naše naděje nebo past?
07. 04. 2006
Počet komentářů: 719






	  Poslední komentáře


		Jsem pro to, aby se zkoumaly různé možnosti, jak získávat (ale hlavně jak USPOŘIT) energii (u jadern . . . (Obnovitelné zdroje energie neexistují!)


	U fotovoltaických systémů váhově převažuje beton (pokud nejsou organickou součástí střechy), potom  . . . (Stop radioaktivnímu uhlí, start Zwentendorf!)


	Dokazal to nekdo spocitat kdy JE vyprodukuje tolik energie kolik se do ni ze vsech zdroju vlozilo a . . . (Argumenty proti jaderné energetice)


	Žiji na farmě, máme cca 100 ha polí a mléčný skot. Téma permakultury mě tedy docela zajímá, protože . . . (PERMAKULTURA – příběh jedné komunity)


	Žiji na farmě, máme cca 100 ha polí a mléčný skot. Téma permakultury mě tedy docela zajímá, protože . . . (PERMAKULTURA – příběh jedné komunity)
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Tento web site byl vytvořen prostřednictvím phpRS - redakčního systému napsaného v PHP jazyce.

Na této stránce použité názvy programových produktů, firem apod. mohou být ochrannými známkami

nebo registrovanými ochrannými známkami příslušných vlastníků.



